
Hundige Bådeklub
Havneøen ”Mågen”
Hundige Havnevej 2
2670 Greve

                                                                                       10-12-2018

Referat fra bestyrelsesmøde
onsdag den 05-12-2018 kl. 19.00

Til stede:        Steen Christensen, Finn Martinsen, Aksel Glæsner, 
                       Brian Krøyer, Pia Frausing og Peter Karlshøj.

  
 Afbud:           Bent Lorentzen     

Fraværende:   Leif Thygesen
              

Referent: Finn Martinsen
                   

              

1. Godkendelse og underskrift af referat
Referat godkendt 

2. Økonomi
Bank: 77.385,66  Kasse: 471,50

        Optimist konto: 43.284,90
        Arbejdet med at inddrive kontingent restancer kører.
        HBK har købt en Polaris Drabant for kr. 10.000,-. Det er planen at trivsel køber
        båden og at den bruges til sejlerskolen i samarbejde med SHS.
        Konkurrencen for at få medlemmerne til at oplyse deres data herunder email      
        adresse er sat i gang med opslag i klubhuset og er lagt på hjemmesiden.

3. Udvalg
A: Aktivitetsudvalget

               Nytårskur d.31-12 kl. 12.00 I klubhuset.
Steen kontakter Køge Bugt Kro ang. julefrokost.

     B: Hjemmeside  www.hbk-hundige.
            Kører fint. 
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C:  Ø udvalg
            Medlemslister for hhv. HBK og SHS skal sammenkøres med havnekontorets.
              El varmepanelerne i klubhuset vil blive afmonteret.
              Carsten Ring varetager sagen om tilsanding i området ved bro 1 og slusen.
              Arbejdet med en ny løsning på havnens Wifi fortsætter.
              Hejren deltager ikke i VMV 25-05-2019 men afholder i stedet havnens dag
              06-07-2019.
              Der skal i det nye år arbejdes meget med at få Mågens medlemmer til at
              møde op på S/I havnens generalforsamling da der I 2019 er meget vigtige
              emner der behandles. Så ved enhver given lejlighed skal vi opfodre folk til 
              at møde op.

4. Sager underbehandling.                                                            
         

5. Eventuelt
Der har endnu ikke været tid til at kigge efter nye (brugte) møbler til 
skolestuen.  

6. Næste møde
        06-02-2019
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